

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



ÖIS Styrelseprotokoll 2024-04-17

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande
Namn: styrelsemöte öis 2024-04-17.pdf
Storlek: 494947 byte
Hashvärde SHA256:
f827da5d8ad5ecd93a508e48731e300cfe4b641bef93e58892d193b241fef7b0

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 3:

Karl Axel Emil Andersson

Signerat med BankID 2024-04-29 11:32 Ref: 0f21b42a-97f6-4209-87af-d61859d5d610

JAN MAURITZ BYMAN

Signerat med BankID 2024-04-29 11:13 Ref: a6a5b3cc-9a7e-430d-b0c9-d87ec85d1aa5

Jesper Wetterbrandt

Signerat med BankID 2024-04-29 11:04 Ref: 0b621e60-1ccc-4978-9aa3-5f19e1925b79



Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 17 april 2024

Närvarande:

Evelina Kilander (mötets ordförande), Julia Conradsson, Emma Willaredt, Marcus Kilander, Janne Byman, Inger Carlborg Eskilsson, Jesper Wetterbrandt, Charlotte Rydefjärd, Carolin Enell,

§ 1 – Mötets öppnande

Evelina hälsade välkommen till mötet på ÖISgården.

Evelina har även bjudit in suppleanter samt valberedningen. Några kunde inte närvara. Uppläsning av förra mötesprotokollet.

§ 2 – Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes.

§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare

Till detta valdes Emil och Jesper.

§ 4 – Föregående protokoll och justering

Evelina gick igenom protokoll, och sedan läggs det till handlingarna.

Emil serverar kaffe!

§ 5 Frågor för mötet

§ 5.1 Värdegrunden

Vi går igenom den föreslagna värdegrunden och tanken är att vi idag beslutar att fastställa den. Emma läste upp värdegrunden och anledningen till uppdatering. Evelina och Emma har gått igen denna tidigare på bla 2 st ledarträffar samt styrelsemöte.

Emma tog upp händelsen med Tenhult fotbollsresa....

Viktigt att få ut budskapet till alla i föreningen, och att det efterlevs.

Diskussioner ang avstånd från alkohol efter ex möten, uthyrning av lokaler osv. Förslag på hur vi menar med alkoholpolicy och hur vi hanterar det. Läger till något om att vi i vår idrottsutövning tar avstånd från alkoholen?

Förslag att vi lägger till "i idrottsliga sammanhang" under alkohol?

Vi gjorde en snabb Workshop om hur vi tar det vidare.

Förslag från Marcus att sätta upp värdegrunderna i alla omklädningsrum samt gym.

Tanken är att alla ledare samt äldre är med på den nya värdegrunden.

Emma reviderar samt vi beslutade att den är antagen från idag!

§ 5.2 Fond till ledarkläder eller investeringar

Marcus, har inget behov, lycklig för kritmaskinen.

Gymnastik har diskuterat kläder och vill gärna ha samma de fått innan.

Lite känsligt ämne än där. De har redan beställt nu i januari.

Förslag att huvudstyrelsen tar ett beslut om vad alla ledare får och informerar alla sektioner.

Erik/Inger har beställt några tröjor, långärmat.

Olika behov beroende på verksamhet, ex fotboll behöver mera utekläder/regnkläder.

De kan äska pengar för detta. Inger / Erik tar fram underlag på behov. Skidor har inga behov just nu.

Bordtennis har behov av T-shirts, 3-4 st. Önskar 10 000 kr för barriärer och domarbord som köpts in med lånade pengar.

Emil, innebandy har budgeterat för 20 000:- till ledarkläder, ofta samma ledare i innebandy/fotboll. De som är året runt behöver mer.

Ca 35 st ledare i år. Ökade domaravgifter i år, större behov av utejacka. Förslag att göra en lista på de som är i bägge verksamheterna.

Allt låter rimligt enl, Evelina.

Beslut att de äskar om överdel/jackor. Finns 100 000:- att dela ut totalt.

§ 5.3 Belastningsregistret

Ca 60 personer saknades det underlag på, just idag bara 9 st kvar.

Evelina gick igenom vilka som behöver påminnas.

Föreningen tycker detta är en viktig punkt

§ 5.4 Samarbete föreningar Grännabygden

Evelina återkopplar från möte IK Vista, Örserum, GAIS.

De pratade om vad de vill med dessa möten. Ledarrekrutering, samarbete mellan olika verksamheter/lag. Ha råd med cuper och lokaler. Tex temamöte/skötsel/ ideellt arbete. Idrottsliga samarbeten sker i andra forum än detta.

SISU var även med.

Ungdomsråd ev gemensamt.

Landade i olika tema på dessa träffar. Hur man ska kunna behålla ledare/domare, skötsel av anläggningar typ pool-grupp med tekniker? Inte konkurrera med varandra. Ett forum för erfarenhetsåterkoppling helt enkelt.

Evelina informerade Anna Elf om ungdomsverksamhet orientering, Örserum.

Mycket prat om konstgräs för GAIS del.

Togs upp om Parasport, finns intresse / pengar att söka för detta.

Även möjligheter att ta in feriepraktikanter till skötsel osv.

Bra möte enl Evelina.

§ 5.5 Sommarhäng info

Julia sökt 11 000:- för detta året, behöver hjälp att organisera samt folk. Förslag 12- 13 augusti. Ca 30 st förra året samt ytterligare 20 st till maten. Emil och Julia behöver mera hjälp med detta.

Förslag att man lägger upp olika aktiviteter på olika tider.

De hade fullt upp i köket, kanske några andra har tid?

Förslag att olika sektioner kan vara med och hjälpa till. Jesper kan ställa upp vissa tider med folk. 13/8 hjälper Charlotte till under några timmar.

Sen kommer även Sommarsläpet V27, Jkpg Kommun.

Evelina sköter detta själv om hon är hemma. Vi har typ öppet i kiosken. Inte mycket arbetsinsats från oss

§ 6 Fastighet

§ 6.1 Nya frysar på plats

Dessa är fyllda och fungerar. Erik informerar om vattenläckan som skedde för några veckor sedan. En tryckströmbrytare hade hängt sig. Bra om det går få upp allt från golven i förråden så allt inte blir blött vid nästa incident. Fastighet kollar om det går anskaffa hyllor, helst i metall.

Även förslag att vi samla allt eget förråd med papper osv på samma ställe. Ev pl.2 jämte WC. Även här bör det sättas upp hyllor. Fastighet undersöker.

Förslag om att använda samma wc-pappershållare lika i alla WC. Fastighet ordnar detta, skall finnas men ej uppmonterat.

§ 6.2 Fixardag

Datum ändrat till 5 maj. Sprid i sektionerna. Janne skickar ut en påminnelse ca 1-2 veckor innan 5 maj.

§ 6.3 Övrigt fastighet

Skärstad bygg kommer den 26/4 och påbörjar fönsterbyte i gamla salen/köket.

V17, Armaturer byts i källare/passage/förråd.

V18, måndag rivs belysning gamla salen. Sen under veckan monteras nytt bärverk samt efter detta monteras nya infällda armaturer. Måste vara klart till den 16/5 då lokalen är uthyrd.

Väntar in en offert på ett nytt vent.aggregat från Torpa ventilation. De kan ha ett trp-skadat, så billigare. Janne skickar info så fort det kommer in.

§ 7 Grönyta

§ 7.1 Nätstaket norr och söder om fotbollsplanen

Marcus tar upp behov av nytt staket, ska det upp igen? Nytt staket på bägge kortsidorna, typ Vista, 1,2m högt, ca 140 meter. Kostnad på bägge sidorna ca 70 000:-, utan bidrag. Förslag att Julia söker bidrag.

§ 7.2 Små planer

Emil förslag om ev 2 st små hagar för 3*3-manna träningsytor? Enl. Inger kostar de ca 50-70 000:- / st. (År i frigolit)

Vi har två sarger som vi inte har uppsatta. Ej lämpligt att ha dessa uppställda jämt.

Ta in offert, Inger kollar vad de kostar. Ev bidrag för dettas via Julia?

§ 7.3 Gräsklippare

Erik info ang gräsklippare.

Pris på ny gräsklippare ca 170 000:- . Hva aviserat att de vill ha tillbaka sina utlåningsmaskiner. Erik tar in pris samt kollar runt.

§ 8 Administration

§ 8.1 Utvärdering Laget mm

Jesper kollat med de olika alternativen. Svenska lag verkar bättre, i huvudsak mera ordning och reda. Lättare och bättre med medlemsfakturerering, ex byta e-postadress osv. Styra vem som ska ha fakturan ex.

Betala via swish (fungerar även i laget nu.)

Bättre lösning för delade lag, behövs.

Sökningar fungerar bättre i nytt. Även träningsavgifter är det lättare att samordna med medlemsavgifter, lättare för ledare att se i appen om de betalt.

Lättare att få ut kvitto osv.

Förlängning, gymkort osv, bättre hemsida och lättare att hitta.

Nackdel med sms, max 200/lag i månaden. Men inget problem, vi har idag Supertext ändå.

Automatiserat stöd för belastningsregister och påminnelse

Uppskattad kostnad inkl. faktureringsavgifter.

Ca 22 000:- / år för Laget och Svenska lag ca 17 000:- / år.

Kan hävda brister i bef system för att komma ur? Ca 2 år kvar på Lagets avtal, bef. avtal går ut i April 2026.

Inger tycker vi kan ta in referens från någon som bytt, hon vill prata med någon.

Förslag att vi tar upp detta på nästa styrelsemöte, bra om vi kan få i gång detta innan nästa fakturering.

§ 9 Ekonomi

§ 9.1 Bidrag

Julia sökt bidrag och fått för OK för = linjemål, hantlar, även sökt för Sommarhäng. Inget svar ang byte ventilation i gamla delen.

Resultatrapport 33 000:- för jorden, Peter fått in 19000:- till skidsektion.

§ 10 Försäljning/sponsring

§ 10.1 Planteringsjord

§ 10.2 Toapappersförsäljning

Drar igång 20 april i samband med ÖIS-lunken.
Finns ny grupp med Charlotte, Jesper samt Mats.
Jesper skapat ny shop där man kan beställa direkt.

Kommer läggas upp på hemsidan, samma pris på papper som tidigare, Julia kollar ev prishöjningar. Även klickbart i shopen om man vill sponsra en speciell sektion.
Utlämning på Skärstad bygg lika tidigare.
Datum återkommer vi om.

§ 11 Information/återkoppling från sektionerna

§ 11.1 Seniorfotboll

Fullt igång med damer o herrar. Startade inte så bra, skall till Tenhult snart. Allt fungerar bra, bättre med damerna. 35 st spelare i herrarna.
Fungerar bra alla nöjda o glada

§ 11.2 Gruppträning/Gym

Vi var på en inspirationsdag med PT från Vaggeryd i två timmar, mest träning. 17 st var med, bra dag!

§ 11.3 Bordtennis

Pingis kör säsong ut. Skall vara med och ha en pingisrobot på Landgårdsskolan, skolgårdsfest, Jesper lånar ut denna för att synas.
Ev dito i Ölmstad-skolan?

§ 11.4 Orientering

Ingen representant med.

§ 11.5 Ungdomsfotbollen

Är på gång med att starta upp. Fullt upp.

§ 11.6 Innebandy

Hade Cup i Mars, nästan fullt. 24 lag succe!

Även möte med Gais, de vill ha ett samarbete, men de har inget att komma med. Krav att de måste ha med egna ledare osv. Avvaktar besked om sammanslagna lag, inför nästa år.

§ 11.7 Skidor

Inget att berätta.

§ 12 Övrigt

Nästa möte 30/5, Inger är sekreterare.

Alla bokningar av ÖIS-lokaler skall gå via Carolin.

Vi har 39 st lag anmälda till Lunken, jättekul

Togs även upp frågan om vad det ska kosta att hyra ÖIS-gården, Carolin tar fram uppgifter samt Evelina lägger upp på Laget.

Viktigt att alla bokningar går som info till Carolin. Finns idag en bokning, Socialstyrelsen, som ingen vet vem som lagt in.

§ 13 Mötet avslutas

Vi utvärderar dagens möte och Evelina tackar för visat intresse

Sekreterare:

Janne Byman

Justerare:

ÖIS Värdegrund

GLÄDJE OCH GEMENSKAP

Vi vill bedriva och utveckla verksamhet så att våra medlemmar ska kunna utvecklas under hela livet.

DEMOKRATI

Alla medlemmars röst har lika värde. Alla som deltar får vara med och bestämma om och ta ansvar för verksamheten.

ALLAS RÄTT ATT VARA MED

Alla som vill ska kunna vara med utifrån sina förutsättningar. Oavsett kön, könsidentitet och -uttryck, etisk och social bakgrund, religion, trosuppfattning, funktionsförmåga, sexuell läggning eller ålder. Vi vill ha mångfald av verksamheter för att lättare kunna tillgodose detta.

RENT SPEL OCH IDROTTANDE

Rent spel och ärlighet är en förutsättning för idrottande på lika villkor. I vår idrottsliga verksamhet tar vi avstånd från doping, alkohol, droger och respekterar idrottens regler och riktlinjer.

